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Projekt          

RM.0002.15.2025 

Protokół nr XV/2025 

z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 2 kwietnia 2025 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22, 95-030 Rzgów 

 

Ad.1.  

Obrady XV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:05 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Skarbnika Miasta Annę Czarnocką,  

Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego  

i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz poinformował, że obrady XV sesji 

są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w 

Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 11 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecni: radny Wiesław Gąsiorek, radny Łukasz Wiktorowicz (dotarli później) oraz 

radna Anna Tumińska-Kubasa i radny Paweł Redzynia. Lista obecności radnych stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił 

na sekretarza obrad kandydaturę radnego Kordiana Skalskiego.  

W głosowaniu: 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Kordiana Skalskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz 

Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Kordian Skalski  

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Paweł Redzynia, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 
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7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz  

z radnymi. 

8. Przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 r. 

oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją przedmiotowych zadań. Monitoring  

i ewaluacja Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024. (DRUK 1) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IX/69/2024 z dnia 18 

grudnia 2024 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania.(DRUK 2) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Gminnego Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji w Rzgowie z wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy 

Rzgów. (DRUK 3) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 4) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2025. 

(DRUK 5) 

13. Komunikaty, sprawy różne.  

14. Zamknięcie XV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński poinformował, że na sesję przedłożył wersję 2 projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie, wskazując na zmianę dotyczącą zakupu samochodów 

dla Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Rzgów. Burmistrz ma nadzieję, że radni 

przyjmą tą ważną zmianę w budżecie.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że zmiana została wprowadzona w 

ostatniej chwili, czyli wczoraj o godz. 16 więc nawet na posiedzeniu wspólnym komisji, jeżeli 

by było nie została by omówiona. Przewodniczący rady proponuje żeby procedować projekt 

uchwały w wersji pierwszej. Zmiana jest istotna i można ją omówić na komisji.  

Mecenas Maciej Kozerski wyjaśnił, że należy procedować projekt uchwały przekazany wraz z 

zawiadomieniem i porządkiem obrad. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie był w 

porządku obrad a wersja 2 nie jest nowym projektem tylko projektem w ramach już 

przedstawionego punktu.  

Burmistrz występował z wnioskiem o zwołanie posiedzeń komisji przed sesją, ale dwie 

przewodniczące komisji odpowiedziały, że materiał nie jest obszerny i nie wymaga 

wcześniejszego omówienia, w związku z tym Burmistrz teraz prosi o podjęcie decyzji w 

sprawie projektu uchwały.   

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał co Burmistrz chciał omawiać na 

posiedzeniu komisji tydzień temu, jeżeli projekt uchwały dotyczący zmian w zakresie OSP 

przedłożył w dniu wczorajszym. Wiceprzewodniczący rady zapytał jakie pięć OSP ma 

skorzystać z zakupu samochodu, jaki samochód w ramach pozyskanego samochodu 

operacyjnego gmina chce przekazać innej jednostce OSP, jaki samochód operacyjny ma być 

przekazany do OSP Rzgów. Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski chciałaby, aby 

wypowiedzieli się sami zainteresowani, czyli pięć jednostek OSP.  

Burmistrz powiedział, że zawsze będzie składał wnioski o zwoływanie posiedzeń komisji. 

Planowany samochód do Kalina to samochód średni, do Guzewa planowany samochód to 

wożenia dzieci z MDP, samochód do Rzgowa z napędem na 4 koła. Kia Sportege przekazano 

by do Starej Gadki, a samochód z Kalina do Prawdy.    

 

Ad.5. 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawiła p.o. Komendanta Komisariatu 

Policji w Rzgowie komisarz Urszula Ptasznik. Informacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  
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Ad.6.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz 

Kamiński. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.7. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poinformował, co działo się w Radzie Miejskiej 

w okresie międzysesyjnym.  

Radny Stanisław Zaborowski podziękował mieszkańcom, którzy zaangażowali się w dzień 

sprzątania w Starowej Górze, a także poinformował, że przedsiębiorca ze Starowej Góry 

wykonał dwie ławki, które są ustawione na ul. Podłogowej.   

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poinformował, że Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Łodzi przekazała korespondencję z której wynika, iż Burmistrz złożył skargę 

na uchwałę w sprawie uchwalenie budżetu na rok 2025. Z przeprowadzonej analizy 

dokumentów RIO stwierdziło, że uchwała została podjęta w sposób prawidłowy.   

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że przez takie przyjęcie budżetu przez radnych, 

gmina nie ma podstaw na unieważnienie dwóch przetargów, tj. na projekt drogi w Czyżeminku 

i drogi z Romanowa i Pałczew.   

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik dodała, że w czasie, gdy była jedna z sesji rady uczestniczyła 

wraz z kilkoma sołtysami w Wojewódzkim Dniu Sołtysa obchodzonym w Teatrze Wielkim w 

Łodzi. Z-ca burmistrza podziękowała sołtysom za ogrom pracy jaką wkładają w rozwój swoich 

sołectw. 

 

Ad.8. 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 r. oraz przedstawienie 

potrzeb związanych z realizacją przedmiotowych zadań. Monitoring i ewaluacja Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024 przedstawiła Kierownik MOPS w Rzgowie 

Aneta Łopyta. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Radna Justyna Łuczyńska zapytała czy liczba dzieci korzystających z poradni psychologiczno-

pedagogicznej rośnie z roku na rok, czy utrzymuje się to mniej więcej na tym samym poziomie.  

Kierownik MOPS w Rzgowie Aneta Łopyta wyjaśniała, że te konsultacje świadczone są 

głownie przez placówki oświatowe. W stosunku do poprzedniego roku to liczba dzieci 

korzystających z tego poradnictwa jest na podobnym poziomie.  

 

Ad.9. 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik MOPS w Rzgowie Aneta Łopyta. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XV/109/2025 w sprawie zmiany uchwały nr 

IX/69/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski  
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„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Paweł Redzynia, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz 

 

Ad.10. 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor GZWiK w Rzgowie Beata Jasiukiewicz. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XV/110/2025 w sprawie zwolnienia Gminnego 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Rzgowie z wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

do budżetu Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Paweł Redzynia, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz 

 

Ad.11. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka.  

Burmistrz Mateusz Kamiński zabrał głos w sprawie inwestycji na rzeką Strugą, na którą udało 

się pozyskać ponad 5 mln zł dofinansowania. Burmistrz wyjaśnił, że gmina posiada już projekt 

na zagospodarowanie tego terenu i poprosił Dyrektora GOSTiR w Rzgowie Radosława Bubasa 

o przybliżenie szczegółów.  

Dyrektor GOSTiR Radosław Bubas wyjaśnił, że pomysłodawcą realizacji takiego projektu był 

on w 2017 r. Koncepcja tej inwestycji powstała w 2021 r. i została przedstawiona do konsultacji 

społecznych. W 2024 r. powstał już projekt zagospodarowania terenu przy rzece Strudze.  

Burmistrz dodał, że omawiany projekt jest przyjęty w Strategii Gminy Rzgów oraz w Strategii 

Łódzki Obszar Metropolitarny.  

Radna Justyna Łuczyńska zapytała co w ramach tego projektu miałoby zostać zrealizowane.  

Burmistrz powiedział, że w ramach projektu zaplanowane jest przeniesienie placu zabaw przy 

hali sportowej i stworzenie placu zabaw mogłoby korzystać przedszkole. Budowa bieżni na 60 

oraz na 200 metrów plus skocznia do skoku w dal. Przewiduje się również budowę boisk.  

Radna Justyna Łuczyńska powiedziała, że z projektu wynika, iż nie ma tam zaplanowanej 

budowy plaży, a jedynie budowa ciągi pieszo-jezdnego, dla rowerów czy rolkarzy wzdłuż rzeki.  

Burmistrz powiedział, że w projekcie chodzi przede wszystkim aby rozwijać potrzeby dzieci z 

przedszkola oraz ze szkoły, a także grup działających w GOSTiR.  

Dyrektor GOSTiR Radosław Bubas powiedział, że zrezygnowano z rozlania rzeki i budowy 

kąpieliska, zostały formy wypoczynkowe, boisko piaskowe oraz ławki i hamaki.  

Radna Wioletta Bednarska zapytała czy zaprojektowany teren będzie otwarty dla każdego. 

Zadanie brzmi zagospodarowanie terenu wzdłuż rzeki Strugi, a jak wiadomo jest to ciek wodny 

czy to nie będzie problem przy rozliczeniu dotacji. Radna zapytała jakie zadania w ramach tego 

przedsięwzięcia będą finansowane z dofinansowania a jakie ze środków własnych gminy.    

Dyrektor GOSTiR Radosław Bubas powiedział, że planowane jest aby teren w części parkowej 

był otwarty, natomiast korty tenisowe byłyby zamknięte.   

Burmistrz powiedział, że nie było problemu z akceptacją zadania w którym użyto słowo rzeka. 

Jeżeli chodzi o budowę boisk sportowych, to nie są one objęte projektem i gmina zamierza 

wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie do Urzędu Marszałkowskiego i Ministerstwa Sportu. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński uważa, że lokalizacja PSZOK i działu 

komunalnego w planowanej strefie rekreacyjnej mija się z celem.  
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Burmistrz powiedział, że należy wiedzieć co to jest nowoczesny PSZOK. Gmina zabiega o 

środki na budowę takiego obiektu w gminie.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński zapytał czy to jest projekt wykonawczy czy on 

będzie musiał powstać, i na jakiej podstawie powstał kosztorys jeżeli nie ma projektu. 

Przewodniczący rady zapytał co w sytuacji kiedy zadanie przewyższy dofinansowanie albo jeśli 

będzie tańsze.  

Burmistrz wyjaśnił, że dofinasowanie jest proporcjonalne do poniesionych kosztów.  

Inwestycja jest realnie oszacowana, kosztorys jest nowy, będzie jedna zmiana w pozwoleniu na 

budowę. Na rynku jest wiele ofert, a także zainteresowanie zadaniem jest spore.   

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński zapytał czemu w projekcie nie pokuszono się o 

spiętrzenie wody.  

Dyrektor GOSTiR Radosław Bubas wyjaśnił, że było to analizowane, ale podczas konsultacji 

pomysł został zdjęty. Teren, o którym mowa nie jest duży i spiętrzenie wody i wylanie jej tylko 

na prawą stronę nie da efektu, ponieważ po lewej stronie są tereny prywatne. Przestawiony 

projekt nie zamyka pewnych kwestii rozwojowych.   

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o nieprzyjęciu Uchwały Nr XV/111/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Zbigniew 

Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.12. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka.  

Radna Justyna Łuczyńska zapytała o wydatki bieżące dla GOSTiR w Rzgowie na świetlice 

wiejską w Starej Gadce, jeżeli budynek niedawno został oddany do użytku, co trzeba tam 

naprawić. Radna chciałaby poznać więcej szczegółów o pozycji dotyczącej środków na 

samochody dla OSP.   

Dyrektor GOSTiR Radosław Bubas wyjaśnił, że przejął budynek świetlicy i wkładki do 

zamków były uszkodzone, dlatego należy to naprawić.  

Burmistrz Mateusz Kamiński wyjaśnił, że próby włamania do tego obiektu były i dla 

bezpieczeństwa należy to wymienić. Jeżeli chodzi o samochody dla OSP ważny jest tu czas, 

ponieważ jest dobry moment na rynku. Burmistrz przestawił pierwotny plan: 

- zakup samochodu średniego dla OSP w Kalinie 

- zakup samochodu lekkiego dla OSP w Guzewie, szczególnie dla MDP 

- pozyskanie używanego samochodu z PSP w Koluszkach dla OSP w Rzgowie, ewentualnie 

zakup samochodu z napędem 4x4 dla OSP w Rzgowie   

- przekazanie używanego samochodu pozyskanego z PSP w Koluszkach do OSP w Stara Gadka  

- przekazanie samochodu z OSP Kalino do OSP Prawda.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński zapytał czy samochód dla Rzgowa byłby 

zakupiony wraz z uzbrojeniem.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że w założeniu jest zakup samochodu z fotelami.  
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Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o nieprzyjęciu Uchwały Nr XV/112/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.13. 

Radna Justyna Łuczyńska zapytała kiedy zostanie ogłoszony przetarg na osiedle ul. 

Jagiellończyka. Radna zapytała Burmistrza o jakie dofinasowania wystąpił Urząd.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że przetarg będzie realizowany, ale należy pamiętać 

o tym, że czasem zdarza się iż wpływa kilkanaście ofert i należy to wszystko rozpatrzeć, co 

zajmuje dużo czasu. Jeżeli chodzi o dofinansowania to Urząd wystąpił z 12 wnioskami, m.in. 

na: 

- budowa miejsc postojowych dla rowerzystów dla sołectwa Rzgów II 

- budowa miejsca obsługi rowerzystów 

- remont świetlicy wiejskiej w Guzewie  

- wymiana dachu w budynku świetlicy w Czyżeminku 

- budowa placu zabaw w sołectwie Huta Wiskicka 

- budowa kompleksu sportowego na terenie gminy Rzgów (tereny przy Strudze) 

- rozwój infrastruktury w świetlicy wiejskiej w Kalinie   

- doposażenia sali w budynku OSP Gospodarz 

- modernizacja Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie  

- termomodernizacja budynku SP w Rzgowie  

- termomodernizacja budynku SP w Kalinie  

- termomodernizacja budynku SP w Guzewie  

- budowa PSZOK.  

Dyrektor GPZ w Rzgowie Jarosław Nettik zabrał głos odnośnie rozbudowy budynku 

przychodni. Od lat planowane jest stworzenie pracownik rentgen, ale ze względu na zbyt duży 

koszt Przychodnia nie mogła sobie na to pozwolić. W tym roku pojawiła się możliwość 

pozyskania dofinansowania na remont piwnicy, windy i rentgen. Koszt udziału własnego ok 

500 tys. zł.  

Radna Justyna Łuczyńska zapytała czy projekt na rozbudowę Przychodni to zadanie 

wynikające z przyjętej Strategii Rozwoju Gminy Rzgów, czy inne projekty tam zapisane też 

będą realizowane czy są już przygotowane na to wnioski. 

Burmistrz powiedział, że jeżeli chodzi o rozbudowę przychodni można zrobić tam nadbudowę, 

rozbudowę, tak aby zachować jak najwięcej miejsca parkingowego, ponieważ zmiana miejsca 

przychodni nie jest dobrym pomysłem.  

Radna Wioletta Bednarska poprosiła o przekazanie takiego planu dofinasowań na maila.           

Radna Kamila Kuźnicka odniosła się do kwestii projektów na kanalizację ul. Irysowa, 

Kwiatowa i Żwirowa. Radna prosi o przyśpieszenie ogłoszenia przetargu na kanalizację w ul. 

Kwiatowej, gdyż jest w zamówieniach publicznych od 5 grudnia 2024 r. Co do ul. Irysowej 

widnieje informacja, że nie są tam uregulowane kwestie własnościowe, tak aby można było 

budować kanalizację. Ponadto nadal nie została wykonana uchwała z 2023 r. odnośnie przejęcia 

gruntów na ul. Irysowej.       
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Z-ca Burmistrza Monika Pawlik powiedziała, że temat ciągu pieszo-jezdnego był już kilka razy 

omawiany i mówiono że to nie jest droga. Trwają pracę na mpzp, aby zmienić zapisy w tej 

kwestii, tak, aby można było ciąg pieszo-jezdny traktować jako drogę. Jeżeli chodzi o tereny 

prywatne będące drogami wewnętrznymi to ich przyjmowanie na stan gminy jest nieracjonalne. 

Nie można poszerzyć takiej drogi wewnętrznej, a także nie można uzyskać dofinansowania na 

budowę, ponieważ ciąg pieszo-jezdny nie jest drogą.  

Radny Przemysław Szczech poprosił o odmalowanie oznakowania poziomego na 

skrzyżowaniu ul. Glinianej z drogą na Grodzisko, wyrównanie traktu napoleońskiego oraz 

zebranie poboczy na drodze Kalinko-Morgi. Radny zapytał czy udało się coś zrobić z drogą 

przy trakcie napoleońskim za autostradą w Romanowie.   

p.o. Kierownika Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany wyjaśnił, że w Romanowie to jest 

droga zbiorcza przy autostradzie, dlatego będzie to zgłoszone do GDDKiA.   

Radny Mariusz Nadrowski poprosił o naprawę oświetlenia ulicznego na ul. Górnej w 

Czyżeminku, uprzątnięcie dróg przy kapliczce i w Prawdzie. Radny prosi o uprzątnięcie 

dodatkowego śmietnika na przystanku. 

Radny Wiesław Gąsiorek zgłosił potrzebę odwodnienia wjazdu do Przedszkola i Żłobka w 

Guzewie. Kiedy będzie zmiana organizacji ruchu na drodze Guzew-Gospodarz w związku ze 

zmianą kategorii drogi. Zamontowane spowalniacze na drodze w Guzewie sprawią trudność 

kierowcą ze względu na swoją wysokość w związku z tym, że jest tam ścieżka rowerowa i ciąg 

pieszy czy spowalniacze muszą być tam zamontowane. Radny prosi o naprawę dróg 

gruntowych: droga graniczna Guzew-Czyżeminek, a także ul. Żurawia i Rydzyńska.    

p.o. Kierownika Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany zapytał na czym miałaby polegać 

zmiana na organizacji ruchu na drodze Guzew-Gospodarz.  

Radny Wiesław Gąsiorek doprecyzował, że chodzi o budowę ronda albo chociaż sygnalizacji 

świetlnej. 

p.o. Kierownika Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że ta droga nadal jest w 

zarządzie GDDKiA.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński dodał, że nadal jest spór o drogę i należy poczekać 

na rozstrzygnięcie w tej sprawie.  

Burmistrz podziękował w imieniu strażaków i mieszkańców za przyznanie środków na 

samochody dla straży. Jeżeli chodzi o rondo Cegielniana – Lucerniana to żaden zarządca drogi 

nie chce się tego podjąć, pomimo uzgodnionej koncepcji z GDDKiA. Burmistrz wskazał jakie 

inwestycje zostały przyjęte w Strategii Rozwoju w 2022 r.: 

- budowa zaplecza sportowego  

- budowa ronda na A1.  

Burmistrz poinformował, że po konsultacjach z księdzem wpisana w budżecie pozycja 

dotycząca projektu budowy toalety na cmentarzu kościelnym jest niemożliwa do realizacji. 

Ksiądz proboszcz wstępnie uzgadniał z konserwatorem zabytków projekt takiej toalety po 

odtworzeniu parkanu od strony Neru będzie mogła powstać taka toaleta, ale poza parkanem. 

Aby można było wykonać takie inwestycje wymaga to uzgodnień i władania danym terenem.       

Radny Łukasz Wiktorowicz poprosił o zajęcie się tematem spowalniaczy na ul. Zagłoby. 

Ponadto radny poruszył temat badań okresowych dla zawodników Zawiszy Rzgów, ponieważ 

co roku pojawia się problem, że nie ma skierowania z GPZ w Rzgowie.   

Dyrektor GPZ Jarosław Nettik wyjaśnił, że badania okresowe na rzecz działalności sportowej 

nie wchodzą w zakres podstawowej opieki zdrowotnej i przychodnia nie ma lekarzy 

sportowych. Dyrektor wielokrotnie podejmował próby rozmów z Prezesem klubu Zawiszy w 

tym zakresie. To klub powinien zorganizować takie badania a nie Przychodnia. Niestety 

wygląda to tak, że klub informuje, że lekarz orzecznik będzie w danym dniu i nagle rodzice 

muszą wykonać potrzebne badania do wydania takiego orzeczenia. Wtedy wszyscy kierują się 

do przychodni i nagle w ciągu kilku dni pojawia się 100 zawodników, którzy chcą wykonać 

badania krwi i EKG. Pan Dyrektor Nettik poprosił o rozwiązanie tego problemu.  
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Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński powiedział, że zawodnicy z Zawiszy są z naszego 

terenu i trzeba im pomóc. Trzeba uczulić rodziców, aby nie zostawiali wykonania tych badań 

na ostatnią chwilę.    

Radny Mariusz Nadrowski zapytał czy propozycja Przewodniczącego rady dotycząca 

finansowania tych badań dotyczy wszystkich dzieci grających w Zawiszy czy tylko tych 

zawodników, którzy są zapisani do przychodni w Rzgowie.  

Z-ca Burmistrza Rzgowa Monika Pawlik powiedziała, że co do zasady kluby sportowe 

zapewniają takie badania, albo zawodnicy robią to prywatnie.   

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że niepokoi się o przetarg na ul. 

Nasienną w Rzgowie, który był przygotowany kilka miesięcy temu, a nie został jeszcze 

ogłoszony.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że referat zamówień publicznych robi o wiele więcej 

zadań niż w poprzednich latach, co oznacza że referat inwestycji ma dużo więcej 

rozpatrywania. W chwili obecnej Urząd poszukuje pracownika do zamówień publicznych.  

 

Ad.14. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński  

o godz. 13:13 zamknął obrady XV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XV sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2024-2029, rok 2025.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
 

STARSZY INSPEKTOR DS. OBSŁUGI RM      PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ  

           Karolina Jardzioch         Jarosław Świerczyński 

http://www.rzgow.pl/

